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1. Inleiding. 

Voor u ligt het jaarverslag 2023 van de GMR van de Stichting Carmel College. Net als 
voorgaande jaren is de huisvesting een blijvend onderwerp van gesprek.  Maar ook zaken 
die voortvloeien uit verzuim/inzetbaarheid onder het personeel, het personeelstekort en 
de CAO hebben onze aandacht gekregen.   
 
Gelukkig konden we het afgelopen jaar weer fysiek met elkaar vergaderen.  Onze digitale 
skills zijn zo verbeterd dat online vergaderen geen problemen oplevert. Toch blijft onze 
voorkeur uitgaan naar fysieke vergaderingen. In totaal is de GMR 9 keer bijeengeweest, 
vier vergaderingen hadden aansluitend een overlegvergadering met het CVB. Eén 
vergadering werd in zijn geheel gewijd aan de begroting. Daarnaast is er een bijeenkomst 
geweest die in het teken stond van “Visie op inzetbaarheid”.  Op uitnodiging van het CvB 
zijn er bijeenkomsten geweest om te spreken over de midterm review.  

In dit jaarverslag kunt u lezen hoe en met wie de GMR communiceert en in hoeverre het 
activiteitenplan is gerealiseerd. In de bijlagen zijn de ledenlijst, de besluitenlijst en de 
exploitatie van de begroting opgenomen. We wensen u veel leesplezier. 

 

Namens de GMR, 

 

Voorzitter    Secretaris 

Martin Meulenbeld   Helma van Puijenbroek  
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2. Communicatie 

Het DB van de GMR heeft maandelijks een regulier overleg met het CvB. Deze overleggen 
vinden altijd online plaats. De actuele onderwerpen die op dat moment spelen worden 
besproken. Tijdens de vier overlegvergadering informeert het CvB de GMR, worden er 
vragen beantwoord en worden stukken, die later ter advisering of instemming 
voorgelegd worden, besproken.  Deze stukken worden dan in een volgende GMR-
vergadering in stemming gebracht.  

Maar ook met andere groeperingen vindt regelmatig overleg plaats. Ook worden (team) 
leden van het bestuursbureau uitgenodigd om tijdens een GMR-vergadering toelichting 
te geven op het beleid en de stand van zaken om te komen tot besluitvorming. De GMR 
wordt vanaf het begin bij processen betrokken, dit om de goede communicatie die er is 
tussen de gelederen, te behouden. Onderstaand een overzicht van de contacten die de 
GMR onderhoudt. 

GMR- vergaderingen 
Alle 13 instellingen van de Stichting Carmelcollege hebben zitting in de GMR. De GMR 
wordt door alle instellingen (scholen en bestuursbureau) vertegenwoordigd door een 
personeelslid. De ouder- en leerling geleding is voor ongeveer 75% gevuld.  Om ook het 
OOP goed vertegenwoordigd te weten in de raad, is er voor deze personeelsgroep enkele 
jaren geleden een kwaliteitszetel gecreëerd.  
De agenda werd gevuld met onderwijskundige, financiële en bedrijfskundige zaken die 
op dat moment speelden. Dit jaar waren zoals al geschreven verzuim/ inzetbaarheid en 
huisvesting zaken die vaker op de agenda kwamen.  
 
Dagelijks Bestuur 
Het DB zorgt voor de communicatie met de GMR-leden, de MR’s van de instellingen en 
het College van Bestuur. Het opstellen van de agenda, het maken van de verslagen, het 
activiteitenplan, formuleren van schriftelijke besluiten is een taak van het DB.  Verder 
heeft het DB  zitting in diverse werkgroepen en commissies. Het DB  heeft contact met 
het bestuursbureau over uiteenlopende zaken. Via het mailadres gmr@carmel.nl kunnen 
medewerkers vragen stellen over werk en onderwijs gerelateerde zaken. Het DB zorgt 
voor een zo zorgvuldig mogelijk antwoord, (met of zonder steun van bonden of 
bestuursbureau.) 
 
VOCL 
VOCL is een samenwerking tussen het DB van de GMR van de 4 grootste 
schoolorganisaties: Stichting Limburgs Voortgezet Onderwijs (LVO), Ons Middelbaar 
Onderwijs (OMO), Stichting Carmelcollege (SCC) en Lucas Onderwijs. Deze werkgroep wil 
profiteren van elkaars kennis op diverse terreinen. Het afgelopen jaar zijn we twee keer 
bijeengekomen. De vergaderingen vinden vanwege de centrale ligging altijd plaats in 
Tilburg bij het bestuursbureau van OMO.  De agenda wordt bepaald door ontwikkelingen 
die spelen in het onderwijsveld of die aan de orde komen in de politiek. Denk hierbij aan 
de CAO, regionale samenwerkingen, kwaliteit medezeggenschap, kansengelijkheid e.d. 
Dit jaar zijn we op bezoek geweest bij de inspectie, er is gesproken over het vernieuwde 
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toezicht protocol, hoofdlijnen van het rapport van de “staat van het onderwijs” en over 
toezicht op de nieuw opgerichte scholen.  

Raad van Toezicht 
Omdat we veel nieuwe leden hebben, hebben we in mei dhr. H. van Oorschot, voorzitter 
van de RvT uitgenodigd om te vertellen wat een raad van toezicht allemaal doet en wat 
de functie van deze raad is. Hij is nu 4 jaar voorzitter RvT en is april herbenoemd voor 4 
jaar. Zoals gezegd heeft de GMR veel nieuwe leden dit jaar en de voorzitter vertelt graag 
hoe de raden van toezicht zijn ontstaan en wat de taak van deze raden is;   
Vroeger waren er allemaal kleine zelfstandige scholen, later werden er scholen 
samengevoegd en er ontstonden schoolbesturen. Weer later werden deze besturen 
groter en ontstonden er colleges van bestuur met een voorzitter en een lid.  Gaandeweg 
zijn toen ook de Raden van toezicht ontstaan. Eigenlijk zijn zij de werkgever van de leden 
van het college van bestuur.  Buiten dat het een wettelijke vereiste is om tweemaal per 
jaar contact/overleg te hebben met elkaar, ziet Hein van Oorschot ook het belang van dit 
contact, vooral om op die manier binding te houden met elkaar. 
De RvT bepaalt zelf de vergoeding die ze krijgen, maar die is wel aan ministeriele regels 
gehouden. 
Het huisvestingdossier heeft de RVT dit jaar goed beziggehouden. De informatie die de 
RvT gebruikt om een mening dan wel een advies te geven halen ze uit de bestaande 
documenten, ook gaan ze wel bij scholen langs om informatie op te halen.  De RvT heeft 
alleen instemming op de begroting van de stichting. In het algemeen vindt de RvT dat de 
(G)MR een kritische toon mag en moet hebben. Ze hebben de indruk dat het overleg 
tussen het CvB en de GMR  over het algemeen goed verloopt.  
 
Voortgangsoverleg 
De werkgroep Voortgangsoverleg, bestaand uit het CvB, DB/CvS, teamleiders van het 
bestuursbureau en het DB/GMR. De agenda wordt gevormd door de 
onderwijsontwikkeling die op dat moment leeft. Alle partijen leveren 
gesprekonderwerpen aan. Het afgelopen jaar is de werkgroep slechts één keer 
bijeengeweest. Vaak treffen we elkaar al bij andere bijeenkomsten met wisselende 
samenstellingen. De noodzaak om dan nog bij elkaar te komen in deze samenstelling 
wordt niet door iedereen gevoeld. Het DB van de GMR vindt dit jammer.  
 
Bestuursbureau en voorzitters van werkgroepen 
De raad wordt door de medewerkers van het bestuursbureau met raad en daad 
bijgestaan. Het secretariaat en de overige medewerkers staan ons bij door het delen van 
hun expertise.  
- Om ons mee te nemen in de aanbesteding voor het busvervoer kwamen mevr. P. 

Hutten en dhr. R. van Dam bij ons om input vanuit de GMR op te halen.  
- De werkgroep Carmel ontwikkelt bespreekt met ons in april verschillende stellingen 

over loopbaanbeleid. Dit onder leiding van mevr. M. ten Holder en dhr. H. ter Haar.  
- Mevr. L. Eising en dhr. W. Spoelstra, leden van de werkgroep “Taakbeleid” 



 
5 

wilden graag met ons in gesprek over dit onderwerp, met als doel om met elkaar te 
komen tot een kwalitatief taakbeleid (werkverdeling).  

- Om de bedrijfsvoering toekomstbestendig te houden is Samen Slimmer opgericht. 
Dhr V. Assink is in november de laatste stand van zaken komen toelichten.  

 
 
Vakbonden AOB, CNV en FVOV 
Het CvB wil graag een aantal keren per jaar met de bonden in gesprek. Hierbij sluit het 
DB van de GMR aan. Op de agenda staan naast de laatste onderwijskundige 
ontwikkelingen op CAO-gebied ook zaken die specifiek onze stichting aangaan. Het 
afgelopen jaar werd er onder andere gesproken over de uitvoering van de CAO en het 
daarbij behorende persoonlijk en collectieve budget en taakbeleid. 
 
Visie op inzetbaarheid 
Bij de GMR leden leefden veel vragen ten aanzien van de Visie op inzetbaarheid. Net als 
in de rest van de scholen in Nederland heeft Carmel een hoger verzuimpercentage dan 
wat we de afgelopen jaren gewend zijn.  Het percentage van Carmel ligt lager dan het 
landelijk gemiddelde, maar wordt alsnog als (te) hoog ervaren. In september 2022 
hebben we een vergadering in zijn geheel gewijd aan dit punt. Mevr. Fennanda van Goor 
en mevr. Sandra Kronenberg van het bestuursbureau waren bij deze vergadering 
aanwezig. Ook mevr. Rianne Baan van bureau Falke & Verbaan was aanwezig. Het 
leverde een zeer levendige dialoog op over verzuim en inzetbaarheid van 
personeelsleden.  Hoe voorkom je verzuim en wie is verantwoordelijk voor de 
inzetbaarheid van een personeelslid? Met deze uitkomst in de hand is er in 2023 een 
voorgenomen bestuursbesluit voorgelegd aan de verschillende gremia waaronder ook de 
GMR.  De GMR heeft, omdat er toch nog wat onduidelijkheden waren en we niet precies 
dezelfde visie hadden, geen instemming verleend.  
In oktober is er speciaal over dit item een bijeenkomst belegd waarbij naast het CvB, 
medewerkers van het bestuursbureau ook GMR leden van de personeel- en ouder 
geleding en een aantal eindverantwoordelijke schoolleiders aanwezig waren.  De 
opbrengst van deze bijeenkomst is meegenomen in een nieuw voorgenomen 
bestuursbesluit. Een van de zaken die we graag wilden is dat de schoolleidingen goed 
bijgeschoold worden om de gesprekken in het kader van verzuim en inzetbaarheid te 
voeren en dat op de scholen de MR’s een grote inspraak hebben op de uitvoering van 
het beleid. Beide zaken zijn nu geborgd in het bestuursbesluit, waardoor de GMR nu wel 
kon instemmen met het voorgenomen bestuursbesluit.   
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Mid term review 
‘In 2020 heeft Carmel het strategisch beleidskader voor de periode 2020-2025 
vastgelegd: Koers 2020-2025. In de periode november 2022 t/m januari 2023 heeft een 
mid-term review plaatsgevonden, om inzicht te geven op de vraag in hoeverre scholen 
‘op Koers’ zijn en om aanbevelingen voor de tweede periode te formuleren. Dit 
reviewonderzoek is uitgevoerd door de Universiteit Twente in samenwerking met 
Carmel. ‘  
De rapportage van dit onderzoek is het aflopen jaar met verschillende gremia besproken. 
Bij de GMR hebben we middels twee bijeenkomsten, waarbij er één speciaal voor 
leerlingen was,  gesproken over dit rapport. Veel gaat al goed en zijn de scholen op 
koers, maar er zijn ook zaken die nog aandacht behoeven.  Onder andere kan het leren 
leren, de digitale vaardigheden met name bij de personeelsleden en de band tussen de 
leerlingenraad en de MR verbeteren.  
 
3. Gespreksonderwerpen 2023 

De GMR adviseerde, stelde vragen en stemde bij goedkeuring in met de voorgenomen 
besluiten van het College van Bestuur. De voorgenomen besluiten worden door de raad 
in twee rondes behandeld; een informatieve en een besluitvormende. In bijlage II is te 
lezen waarop een advies of besluit is gegeven. 
 
De onderstaande onderwerpen stonden het afgelopen jaar centraal. 
 
Formatie en Financiën 
Wat is de wettelijke rol van de GMR ? 
- PMR’s hebben instemmingsrecht op het formatieplan 
- De Medezeggenschapraad heeft adviesrecht op de hoofdlijnen van het meerjarig 

financieel beleid. Het voornemen om dit aan te passen naar instemmingsrecht op de 
hoofdlijn van de begroting is van tafel (brief demissionair minister Dijkgraaf d.d. 6 juli 
2023). Dus van advies naar instemming, niet alleen op het meerjarenperspectief, 
maar op de begroting van het komend jaar, gaat NIET door. 

Binnen de Stichting heeft de GMR een duidelijke rol in het proces van begroten. Al jaren 
wordt het DB vanaf het begin van het proces op de hoogte gebracht door de controller, 
er wordt besproken wat de laatste stand van zaken is, waar de knelpunten liggen en hoe 
de meerjarenbegroting er uitziet. Ook dit jaar zijn we weer goed meegenomen in de 
totstandkoming van de begroting.  
Tijdens de begrotingsvergadering wordt aan de gehele GMR toelichting gegeven op de 
begroting, knelpunten zoals niet volledig gebruikte huisvesting, duurdere energiekosten 
en leerling daling worden meegenomen in het gehele plaatje. Stichting Carmel is een 
gezonde stichting, maar kan niet zomaar alle scholen die het financieel wat moeilijker 
hebben ondersteuning bieden in financiële zin. Alle scholen hebben de taakstelling 
gekregen dat de begroting voor de komende jaren niet in de negatieve cijfers mag 
eindigen.  
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Aanbestedingen 
Het aflopen jaar zijn er meerdere aanbestedingen geweest waarover de GMR 
geïnformeerd is. 
- Busvervoer; Om ons mee te nemen in de aanbesteding voor het busvervoer kwamen 

mevr. P. Hutten en dhr. R. van Dam bij ons om input vanuit de GMR op te halen. De 
aanbesteding is inmiddels afgerond.  

- Voor onderstaande bestedingen wordt de GMR middels een lid van het DB op de 
hoogte gehouden.  
- Dranken en voeding  
- RI&E  
- Meet instrument PSA 

 
CAO 
In het onderhandelaarsakkoord voor de CAO 2023-2024 is opgenomen dat de startende 
leraar recht heeft op een driejarig inductieprogramma volgens een aantal criteria. 
Carmel heeft hieruit voortvloeiend “Carmelbelofte begeleiding nieuwe leraren en 
leidinggevenden” opgesteld.  
Voor het behoud van voldoende gekwalificeerde medewerkers en specifiek voor nieuwe 
leraren is het belangrijk dat leraren intensieve begeleiding en ondersteuning krijgen. 
Uit onderzoek is gebleken dat een driejarig inductiearrangement voor startende leraren 
zorgt voor een goede en snellere ontwikkeling en voorkomt dat men gaat uitvallen.  
De GMR kan zich heel goed vinden in deze Carmelbelofte maar ziet ook wel enkele 
knelpunten. Een driejarig inductieprogramma is een behoorlijke belasting op de 
begeleiders op school. Daarnaast werken we ook, met name op de ISK’s, met een 
flexibele schil. Vaak blijven op die locaties de personeelsleden niet langer dan drie jaar.  

 
Herziening GMR reglement 
Meerdere keren hebben we het reglement op de agenda gehad. Er is nu een 
zittingstermijn van 4 jaar ingesteld, waarna men zich weer verkiesbaar kan stellen, en is 
er voor het personeel een lijst van aftreden gemaakt. Voorheen trad iedereen na 3 jaar 
af en konden de leden zich weer herkiesbaar stellen. Op die manier zou theoretisch 
gezien iedere 3 jaar een geheel nieuwe raad kunnen ontstaan. Dat vond de raad niet 
wenselijk.  
De ouders en leerlingen treden nog wel iedere 4 jaar allemaal tegelijk af en kunnen zich 
dan ook weer herkiesbaar stellen. Op deze manier kunnen we de juiste verdeling van 
ouders en leerlingen borgen.  
 
Breed gesprek governance en medezeggenschap 
“Goed onderwijs is de basis voor een succesvolle toekomst van onze leerlingen. Maar 
hoe zorgen we er nu voor dat de kwaliteit van ons onderwijs écht verbetert? In het 
coalitieakkoord en de Werkagenda ‘Samen voor het beste onderwijs’ zijn afspraken 
gemaakt om het onderwijs te verbeteren. Een van de uitganspunten daarbij is het 
versterken van de zeggenschap van onderwijsprofessionals, de betrokkenheid van 
ouders en leerlingen en de rol van de medezeggenschapsraad en de schoolleiders. Om 
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uit te zoeken hoe de zeggenschap en medezeggenschap op een werkbare manier 
verbeterd kan worden, hebben Regioplan, CAOP en Leeuwendaal in opdracht van het 
ministerie van OCW het afgelopen half jaar een onderzoek uitgevoerd naar governance 
en (mede)zeggenschap in het po, (v)so en vo. Onder de noemer ‘Breed gesprek 
governance en (mede)zeggenschap’ heeft een groot aantal deelnemers aan 
groepsgesprekken en een werkconferentie zich gebogen over de vraag: 
In hoeverre zijn de huidige rollen en verantwoordelijkheden in en om scholen in het 
funderend onderwijs werkbaar en toekomstbestendig?” (Bron:”eindrapportage Breed 
gesprek governance en (mede)zeggenschap”) 
 
Een lid van de GMR neemt deel aan deze gesprekken. Door haar deelname is de raad op 
de hoogte gehouden en is de rapportage met ons gedeeld. Als eindconclusie worden er 
een aantal aanbevelingen gedaan waarvan onderstaand de hoogste prioriteit heeft. : 
1. Verbeteren van kennis en informatie over inhoud en proces van medezeggenschap.  
2. Vergroten deelname en betrokkenheid, door zowel inhoudelijk als rand voorwaardelijk 
de medezeggenschap aantrekkelijker te maken.  
3. Versterken van de positie van de schoolleider 
De gehele rapportage is te vinden op de site van de rijksoverheid. 
 
Basisvaardigheden 
In het onderwijs is men drukdoende met het op orde krijgen van de basisvaardigheden. 
Zo ook bij alle scholen van Carmel. Het document waarin vermeld wordt dat alle scholen 
van Carmel hierop beleid moeten maken en de manier waarop, is besproken binnen de 
raad.  De MR’s van de scholen worden zeer nauw betrokken bij de plannen van aanpak 
op de scholen ter verbetering van de basisvaardigheden, rekenen, taal en burgerschap. 
Dit punt keert regelmatig terug op de agenda van de GMR.  
 
Verdieping onderzoek PSA 
Artikel 5 van de Arbowet beschrijft dat de Risico-Inventarisatie & Evaluatie (RI&E) een 
verplicht middel is om de gezondheid en veiligheid in de organisatie te bevorderen. Met 
een RI&E wordt per locatie periodiek in beeld gebracht welke risico’s er zijn voor de 
veiligheid en gezondheid van medewerkers, leerlingen en derden. Op basis van 
geconstateerde risico’s wordt een plan van aanpak met maatregelen opgesteld en 
uitgevoerd.  
Uit een inventarisatie blijkt dat het verdiepend onderzoek naar de psychosociale 
arbeidsbelasting (PSA) en het vaststellen en uitvoeren van passende maatregelen op de 
meeste scholen onvoldoende geborgd is. Het belang is groot om het proces rondom PSA 
te borgen.  Daarom heeft Carmel het voornemen om tweejaarlijks op Carmelniveau een 
verdiepend onderzoek te doen naar PSA, zodat risico’s in het kader van sociale veiligheid 
en werkdruk tijdig in beeld zijn en adequaat kan worden geïntervenieerd. Daartoe wordt 
de organisatie van de uitvraag PSA voor alle scholen en het bestuursbureau centraal 
gefaciliteerd en worden aan scholen en bureau op basis van het PSA-onderzoek 
resultaten en adviezen aangereikt, zodat zij binnen de eigen school actie kunnen zetten 
op PSA.  De GMR wordt meegenomen in de laatste ontwikkelingen hierover.  
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Benoemingsbesluiten leden CvB 
Het afgelopen jaar is de benoeming van de voorzitter van het college van bestuur 
verlengd. De raad heeft deze verlenging ter instemming op de agenda gehad. Dhr. F. 
Mobach lid van het CvB heeft een andere baan gevonden. De vacante plek is ingevuld 
door dhr. J.C.A. Meindersma. Een lid van het DB heeft in de benoemingsadviescommissie 
gezeten waardoor de raad een stem had in de benoeming.  
 
Leermiddelen 
Met ingang van het nieuwe schooljaar heeft Carmel te maken met een nieuwe 
distribiteur voor de leermiddelen. Een lid van het DB heeft zitting in de werkgroep 
leermiddelen en regelmatig komt deze werkgroep bijeen waarbij vaak de nieuwe 
distribiteur aansluit. Gesproken wordt over de laatste stand van zaken en of er nog 
verbeterpunten zijn. De raad is mondeling op de hoogte gehouden van de 
ontwikkelingen. Ook de LMC  van de scholen wordt meegenomen in de evaluaties. De 
conclusie mag zijn dat veel al goed gaat.  
 
Mid-term review 
Zoals hierboven reeds beschreven zijn er meerdere bijeenkomsten geweest waarbij de 
mid-term review is besproken. Het is fijn dat er voor zo’n belangrijk onderwerp ruimte 
gemaakt kan worden in ieders agenda.  
 
Huisvesting 
Net als voorgaande jaren is de huisvesting een post die zwaar op de begroting drukt. De 
instellingen hebben de opdracht om niet meer dan 8% van de begroting uit te geven aan 
huisvesting.  Er worden al goede stappen gezet, maar het blijft een aandachtspunt. Ook 
binnen de GMR is dit regelmatig een gespreksonderwerp geweest.  
 
Inclusief werkgeverschap en de banenafspraak 
Carmel zet in op inclusief werkgeverschap. In Koers 2025 staat de belofte: we bieden 
kansen aan mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Als inclusieve werkgever voor 
elke mens, heel de mens en alle mensen. We willen ieders talenten inzetten en 
leerlingen laten zien dat we allen een bijdrage leveren aan de school. De werkgroep, 
”Inclusief werkgeverschap en de banenafspraak” is dit jaar nog één keer bijeengeweest. 
Een lid van het DB heeft zitting in deze werkgroep. Carmelscholen willen een inclusieve 
werkgever zijn. De intentie van de instellingen is goed, de praktijk is helaas 
weerbarstiger. We halen het quotum wat wettelijk is opgelegd niet. We zijn op weg, 
maar zijn er nog lang niet. De werkgroep heeft een aantal aanbevelingen gedaan: 
o inzet bij collectieve werkdrukmiddelen 
o navraag door de P&O bij het werkgeversservice punt of er mensen in de kaartenbak 
zitten. Ook als geen vacature op de school is. Wellicht kan er een baan gecreëerd 
worden. 
o Via uitleen, detachering 
o Regelmatig bij overleggen benoemen dat deze groep niet vergeten mag worden. 
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Strategische HR agenda 
Carmel biedt Kansen’ richt zich op de HR-domeinen Arbeidsmarkt en Werkgelegenheid, 
Vitaliteit, en inzetbaarheid en Professionalisering en Ontwikkeling. Deze domeinen zijn 
vertaalt in werkgroepen, te weten: Carmel Werkt, Carmel Vitaal en Carmel ontwikkelt. 
Leden van het DB hebben zitting in deze werkgroepen. Zo worden de leden steeds op de 
hoogte gehouden van de laatste ontwikkelingen van de werkgroepen. 
  
Carmel Vitaal 
Zingeving en werkplezier zijn belangrijk voor vitaliteit. Het afgelopen jaar is men bezig 
geweest met de visie op inzetbaarheid. Daarbij hoort een goede gesprekscultuur op de 
scholen. Om deze te krijgen is er een implementatievoorstel opgesteld welke gedeeld is 
met, en ter instemming is voorgelegd aan, de GMR. Er is tijdens meerdere vergaderingen 
gesproken over dit punt. Het is van belang dat alle medewerkers en leidinggevenden 
kennis hebben genomen van de uitgangspunten en dat in elk geval alle leidinggevenden 
zijn getraind in het voeren van inzetbaarheidsgesprekken volgens de Carmel visie.  
Omdat niet alle scholen en instellingen hetzelfde startpunt hebben ten aanzien van 
kennis en kunde voor de inzetbaarheidsgesprekken is gekozen om de scholen zelf een 
keuze te laten maken welke route men kiest om op het goede niveau te komen. Dit in 
samenspraak met de MR’s van de scholen. 
 
Carmel Ontwikkelt 
Deze werkgroep houdt zich bezig met de ontwikkeling en professionalisering van de 
werknemers van Carmel. Het afgelopen jaar is de Carmel Academie opgezet.  
De Carmel Academie is hét professionaliseringsplatform van en voor 
Carmelmedewerkers. Al het Carmelscholingsaanbod is er heel handig te vinden.  Met 
onder andere trainingen, masterclasses en Webinars kunnen medewerkers zich verder 
ontwikkelen en professionaliseren. Ook het delen van kennis door de kennisbank aan te 
vullen en collegiaal aanbod te verzorgen is onderdeel van de Carmel Academie. 
 
 
4. Activiteitencommissie 

Om eigen initiatieven vorm te geven heeft de GMR de mogelijkheid om 
activiteitencommissies samen te stellen. Het afgelopen jaar is er geen gebruik gemaakt 
van deze mogelijkheid.   

 

5. MR bijeenkomsten 

Webinar 
Ook dit jaar hebben we dhr. K. van der Velden, controller bij Carmel, weer bereid 
gevonden om een Webinar te geven over het formatieplan. Om te voorkomen dat er 
vanuit één bril gekeken wordt van hoe je een formatieplan moet lezen hebben we 
gevraagd of dhr. M. van Essen van de AOB ook mee wilde werken aan dit Webinar.   
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Samen hebben de heren een mooi Webinar gegeven, welke goed werd bezocht en zeer 
werd gewaardeerd. De raad bedankt beide heren voor hun inzet.  
 
Basis Cursus Medezeggenschap 
Ieder jaar wordt er een basiscursus voor nieuwe MR leden georganiseerd door het 
bestuursbureau. Hiervan wordt gretig gebruik gemaakt. Vaak is één bijeenkomst niet 
voldoende. Zo ook dit jaar. Er zijn twee scholingsbijeenkomsten georganiseerd.   

 
6. Scholing 
Veel nieuwe leden maken gebruik van de basiscursus medezeggenschapraad. Maar ook 
andere cursussen worden bezocht. Het WMS organiseert ieder jaar een dag voor de 
medezeggenschapsraden en schoolleidingen. Het DB maakt hier altijd gebruik van. Maar 
ook andere leden van de GMR hebben deze bijeenkomst, die zowel fysiek als online te 
volgen was, bezocht. 
Daarnaast maakt het DB met regelmaat gebruik van de online lunchlezingen die verzorgd 
worden door het onderwijskantoor.  

 
7. Bezoek aan de MR’s 
Het dagelijks bestuur van de GMR heeft zich als doel gesteld om meer bekendheid op de 
scholen te krijgen. Vaak is de GMR een “ver van mijn bed show”, terwijl er juist 
belangrijke beslissingen worden genomen die alle instellingen en daarmee het personeel 
aangaan. Om meer bekendheid te creëren is het DB met ingang van schooljaar ‘22-‘23  
begonnen met de bezoeken aan de MR’s. Ook in het schooljaar ‘23-‘24 is het DB hiermee 
doorgegaan. Het DB sluit dan aan bij een reguliere MR vergadering van een instelling. 
Het is een zeer goede manier om kennis van en met elkaar te delen.  
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BIJLAGEN 

 
l.  Ledenlijst GMR 
 
Januari 2023 – juli 2023 Augustus 2023– december 2023 
personeel personeel 
  
Gerard Blikmans Caroline Bennett ( vanaf december 2023) 
Joost Boetes Gerard Blikmans 
Peter Boomers Joost Boetes 
Ronald van Broekhoven Peter Boomers 
Christien ten Dam Ronald van Broekhoven 
Ad van El Ad van El 
Hans Hilhorst Hans Hilhorst 
Leonie Koekoek Leonie Koekoek 
Eelco van Londen Eelco van Londen 
Martin Meulenbeld Martin Meulenbeld 
Esmeralda Morsink (vanaf mei 2023) Esmeralda Morsink  
Bas Penris Bas Penris 
Helma van Puijenbroek Helma van Puijenbroek 
Wilma Tijdeman Irma Roelofs 
Remco Westerveld Remco Westerveld 
  
Ouder/Leerling Ouder/Leerling 
  
Ricardo Blanes Blancas Reinette de Boer van der Holst 
Reinette de Boer van der Holst Quinn Bonnes 
Quin Bonnes Jera van Essen  
Jera van Essen Annie Harmsen  
Annie Harmsen Bjorn Hendriks ( vanaf november 2023) 
Marjon Koetje Marjon Koetje 
Juliette Kok Juliette Kok  
Rachel Laarhuis  Rachel Laarhuis 
Arnold Libau Arnold Libau 
Yuri Liebrand  Josse Smit 
Josse Smit  Nuriye Tüfek 
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ll. Besluitenlijst 2023 
 
Op de volgende voorgenomen besluiten van het CvB is in 2023 instemming verleend, dan 
wel positief geadviseerd. Ook zijn er voorgenomen bestuursbesluiten eerst aangehouden, 
omdat er nog onduidelijkheden waren en een stemming in de weg stonden. 
 
 
Maart 

- Profiel schets en procedure Vacature lid  
College van Bestuur      Positief advies 

- Herbenoemen voorzitter College van Bestuur  Positief advies  
  

Juli  
- Voorgenomen bestuursbesluit Verdieping onderzoek 

Psychosociale arbeidsbelasting    instemming 
- Voorgenomen benoemingsbesluit lid CvB   instemming 
- Voorgenomen bestuursbesluit Functiebeheer  aangehouden  

   
Oktober 

Voorgenomen bestuursbesluit Functiebeheer  instemming 
 

     
December 

- Aanpassing GMR-reglement     instemming   
- Gedragsmatige visie op verzuim en inzetbaarheid  instemming 
- Meerjarenbegroting 2023-2027    positief advies 

 
 



lll. Exploitatie GMR 2023 
 
 
 

 


